
Referat Generalforsamling Skallebølle Sportsklub 

23. februar 2022 

 

1. Valg af dirigent og stemmetæller 

Peter Skibsted valgt.  

 

2. Formandsberetning til godkendelse 

Mads læste formandsberetning op – se bilag.  

Godkendt.  

 

3. Regnskabsaflæggelse til godkendelse 

Antal medlemmer er uden Fitness – da det kræver min. 3 måneders medlemskab for at tælle med. 

Fodbold: ingen kontingent, da det ligger hos SSV, men vi modtager tilskud fra kommunen for 

medlemmer. 

Gymnastik: mindre udgift til lønninger, samt drift generelt grundet ingen opvisning/COVID-19. 

Fitness – overført til hovedkassen, delt i sommer/vinter med 50 kr pr. periode.  

Øvrige indtægter i hovedkassen er støtte fra OK og Energi Fyn.  

Forsikringer er omlagt til en fællesløsning gennem Centerforeningen 

Regnskabet blev godkendt. 

 

4. Kommende års budget til orientering 

Fitness har sat antal medlemmer lavere end der er nu, da der forventes udsving.  

Outdoor forventer også løb giver noget indtægt i 2022.  

Bøllefest – der er nogle udgifter der flyttes fra hovedkasse til Støtteudvalget, fx MobilePay gebyrer 

og forsikringer.  

 

5. Indkomne forslag – herunder kontingentfastsættelse 

Trim ønsker at hæve kontingent fra 300 til 400 kroner – godkendt.  

Øvrige fastholdes.  

 

6. Valg af formand i ulige år (udgår) 

 

7. Valg af kasserer i lige år 

Rene Henriksen valgt som kasserer.  

 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Idrætslige afdelinger i ulige år (udgår) 

Majbritt overtager posten for fodbold.  Gælder 1 år.  

 

Ikke-idrætslige afdelinger i lige år 

Blad: Rene valgt 

Støtte: Daniel valgt.  

Skalli: Mangler repræsentant til hovedbestyrelsen. De får mandat til at finde en efterfølgende.  

 

  



 

9. Godkendelse af afdelingsbestyrelser 

Fodbold: Majbritt (formand), Julie 

Gymnastik: Jannie Hartmann (formand), Henrik Thomsen, Kaja Hartmann 

Trim: Amy Skibsted (formand), Ivan Godskesen, Lise Hedelund, Pernille Skejø, Jim Vesterled 

(suppleant) 

Outdoor: Kamilla, Rasmus 

Fitness: Kaja Hartmann, Jannie Hartmann, Pia Brandhøj, Mikkel Himmelstrup, Peter Balling 

(Formand) 

 

10. Valg af 1 revisor 

Begge nuværende revisorer har valgt at stoppe – derfor vælges to.  

Tove Badsberg valgt (2 år) 

Benny Madsen (1 år), Violvænget 14.  

 

11. Valg af 1 revisorsuppleant 

Rasmus Friis Gormsen valgt. 

 

12. Evt.  

Synlighed: 

Manglende synlighed – hvad kan der gøres for at gøre klubben mere synlig? Også for tilflyttere? 

Fysisk Bølleblad er en god ting for at give information. Der kommer en velkomst gave til nye 

tilflyttere, hvor der er info om sportsklubben.  

A-skilte virker. Facebook er lidt farligt, da det hurtigt drukner i mængden.  

PR person som kan hjælpe med at lave reklame for aktiviteterne.  

Ved Netto må vi evt. sætte A-skilt udenfor, men der må ikke sættes noget op indenfor (pt).  

DGI har evt. værktøjer der kan bruges til at hjælpe.  

 

Forslag om at lave en ”hvid bog” med vigtige informationer omkring klubben så viden ikke går tabt 

ved udskiftninger i bestyrelsen.  

 

Peter takkede for god ro og orden.  

Referent: Rene Henriksen 

 

 


